Holy Family Canossian College

Programme Evaluation Report for DLG – Other Programme 2022-2023 (Network Programme)

Programme Title	Objective	Target (No./level/select ion criteria)	Duration / Start Date	Deliverable	Evaluation	Expenditure
HKDSE Physical Education (Network Programme)	鼓勵本校於體育運動範 疇具濃厚學習興趣的高 中同學追求卓越,作多 元化學習,讓學生擴濶 視野,面向世界,開拓 更廣濶之升學及就業機 會。	中四至中六具 專項運動背景 的同學	中六 2022-2023/ 中五 2022-2024 靈智有限公司	從基礎體育態及主導的 建酸 建	出席率良好,實 習及理論部份均 平穩進步,態度 令人滿意。	\$27,400.00
HKDSE Music (Network Programme)	To develop students' musical competence, critical responses to music and effective communication through music; and to prepare students for the HKDSE music examination.	Students who are interested in studying music, and have passed at least grade 6 of the practical of musical instrument and grade 5 music theory	2020-2023/ 2021- 2024 cohort: Pui Kiu College	Students were more confident in responding to music critically, and were better prepared for the HKDSE music examination.	Students had ~88% of attendance. Comments from the course tutors were received twice a year. Students showed progress in learning. One student sat in 2023 S6 DSE music and got Level 5.	\$16,419.2

Holy Family Canossian College

Programme Evaluation Report for DLG – Other Programme 2022-2023 (Gifted Programme)

Programme Title	Objective	Target (No./level/selectio n criteria)	Duration / Start Date	Deliverable	Evaluation	Expenditure
香港科技大學中學/大學雙修課程	 使用的人工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工工	預備監力或能範別 一	修業期: 2022 年 11 月至 2023 年 4 月	將門 健康 的	出席率良好,學習態度認真。 全年等級:C	\$5,000.00